
De Vrije Universiteit in 1959 
Wij staan weer aan het begin 

van een nieuw jaar. Het oude jaar 
1958 was voor de Vereniging een 
belangrijk jaar, gezien een aantal 
verstrekkende beslissingen dat 
door het College van Directeuren 
werd genomen. Het jaarverslag 
zal daar zeker te gelegener tijd 
uitvoerig melding van maken, 
maar toch lijkt het mij goed nu 
reeds op enkele zaken de aan
dacht te vestigen. 

Allereerst is het besluit te noe
men met de bouw van de labora
toria voor biologie en natuur
kunde, beide deel uitmakende van 
de wis- en natuurkundige facul
teit, de meeste spoed te betrach
ten. Nieuwbouw is voor beide 
een gebiedende eis. Het zou mij te 
ver voeren de onderscheidene be
weegredenen voor deze nieuw
bouw hier te gaan weergeven; dat 
laat het bestek van dit artikel niet 
toe. Kort en goed, aan prof. ir. H. 
T. Zwiers te Haarlem werd op
dracht verleend om een schets
ontwerp voor deze beide labora
toria gereed te maken, met dien 
verstande, dat hij daarbij wel 
moest uitgaan van een totaalplan 
voor de gehele w îs- en natuurkun
dige faculteit. 

Het zal u bekend zijn, dat het 
terrein dat de Vrije Universiteit 
aan de Amstelveenseweg als 
bouwterrein heeft aangekocht, vrij 
beperkt in omvang is (ongeveer 
12 ha) en het is derhalve noodza
kelijk te weten wat allemaal wel 
en wat niet meer op dat terrein 
kan worden gebouwd. Zo ligt er 
dus nu op tafel een schetsplan 
voor de bouw van de gehele wis-
en natuurkundige faculteit, waar
van de gedeelten voor biologie en 
natuurkunde het eerst worden uit
gevoerd. 

De plannen zijn inmiddels ter 
kennis gebracht van de Minister 

van Onderwijs, Kunsten en Wetenschappen en we 
hopen dat in de loop van dit jaar met de bouw 
reeds een aanvang kan worden gemaakt. 

Een soortgelijk plan komt dezer dagen ook ge
reed voor de laboratoria van de medische faculteit, 
eveneens gemaakt door prof. Zwiers. Het is de 
bedoeling dat de laboratoria voor physiologie en 
pharmacologie ook ongeveer tegelijkertijd met de 
beide reeds genoemde laboratoria voor biologie en 
natuurkunde gereed komen, hetgeen betekent dat 
in 1959 ook aan de voorbereiding van deze plannen 
veel tijd en aandacht zal moeten worden gegeven. 

Ondertussen vindt de bouw van het academisch 
ziekenhuis gestaag voortgang. Het betonskelet rijst 
nu al flink omhoog, zodat in juli van dit jaar met de 
afbouw van het behandelhuisgedeelte en aan het 
einde van 1959 met de afbouw van het verpleeg
huisgedeelte zal kunnen worden begonnen. 

Uiteraard zien de besturende colleges met span
ning uit naar de dagen dat de aanbestedingen voor 
deze zo belangrijke onderdelen hebben plaats gehad 
en dan iets meer bekend zal zijn van wat dit alles 
zal kosten. 

Bij de bouw van het behandel- en verpleeghuis 
wordt tegelijkertijd de huisvesting van de afdeling 
pathologische anatomie ter hand genomen. Voor de 
polikliniek en het zusterhuis daarentegen zijn af
zonderlijke bestekken gedacht, die ook in dit jaar 
klaar dienen te komen. De tekeningen van het zus
terhuis zijn al klaar en dit gebouw belooft een 
mooi tehuis te worden voor een aanmerkelijk deel 
van het verplegend personeel, met ruime gelegen
heid voor ontspanning en genoegen. 

Door het college van directeuren is onlangs be
sloten ook te komen tot een eigen verpleegsters
opleiding en daartoe een zelfstandige school met 
internaat te doen bouwen. De architecten Rothui-
zen en Groenewegen — de bouwers van het zie
kenhuis — zullen in de komende maanden voor dit 
gebouw de plannen ontwerpen; deze school komt 
niet op het ziekenhuisterrein, doch op een geheel 
nieuw terrein in Amstelveen, niet ver verwijderd 
van het universiteitsterrein. In deze zelfde omge
ving zal naar alle waarschijnlijkheid ook het nieuw 
hospitium voor de studenten verrijzen. 

Grote activiteit is nodig op het gebied van de 
nieuwbouw ; zo ligt 1959 voor ons. Maar niet min
der nodig blijft de actie in de andere sectoren van 
het verenigingsleven. Ik denk in het bijzonder aan 
de acties tot het werven van nieuwe leden en con-
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